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Kérdés

"Folytatódik a kisiskolák bezárása?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Gyurcsány Ferenc intemetes blogjában az Oktatási Minisztérium háttérintézménye, a
Sulinova tanulmányát olvasva azt írta, hogy indokoltnak látja a kisiskolák fenntartását - nem
az iskolaméret, hanem a családi háttér befolyásolja elsősorban a diákok érvényesülését, a
társadalom mobilitását . A bejegyzést azóta levették, csak a hozzá kapcsolódó hozzászólások
maradtak meg, a kormányprogram pedig ismét megcélozza óvodák, kisiskolák további
bezárását, körzetesítését .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . A PISA háttérvizsgálata és a Sulinova tanulmánya szakmailag ugyanarra az eredményre
jutott. Miért megy a Kormány szembe a szakmai állásponttal?

2. Ön meghallgatásán példálódzott, de nem írta le pontosan, mit tekint életrevaló
intézménynek, és mit nem . Kérem, határozza meg, mi minősül életképes intézménynek .

3 . Ennek alapján hány intézmény bezárásával számol Ön?

4. Milyen konkrét intézkedéseket tervez annak érdekében, hogy az intézménybezárások miatt
ne érje hátrány az óvodásokat és a tanulókat? Ha ezeknek van állami forrásigénye, mekkora
összeget tesz ki, és milyen módon, milyen ütemben kívánják ezt rendelkezésre bocsátani?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2006 . június 13 .

Kuzma László
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